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Komisja do Spraw Kontroli Państwowej (nr 1)
17 listopada 2011 r.
Komisja do Spraw Kontroli Państwowej, obradująca pod przewodnictwem wice-
marszałka Sejmu Marka Kuchcińskiego dokonała: 

– wyboru prezydium Komisji.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Teresa Nowakowska - wicedyrektor Biu-
ra Komisji Sejmowych, Tadeusz Cieśluk i Tadeusz Oset – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji 
Sejmowych. 

Wicemarszałek Sejmu Marek Kuchciński:
Witam serdecznie państwa posłów na pierwszym posiedzeniu Komisji do Spraw Kon-
troli Państwowej. Posiedzenie zostało zwołane przez Marszałka Sejmu na podstawie 
art. 20 ust. 2 regulaminu Sejmu. Porządek przewiduje wybór prezydium Komisji, czyli 
przewodniczącego i zastępców przewodniczącego. Zgodnie z art. 163a regulaminu Sej-
mu, uchwały komisji zapadają większością głosów w obecności co najmniej jednej trze-
ciej liczby członków komisji. Na podstawie listy obecności członków Komisji stwierdzam 
kworum. Komisja liczy dzisiaj siedemnastu członków. 

Przypominam także, że komisja na podstawie art. 20 ust. 3 regulaminu Sejmu powołuje i od-
wołuje członków komisji w głosowaniu jawnym, większością głosów. Głosowanie jawne odbywa 
się przez podniesienie ręki i obliczenie głosów przez sekretarzy komisji. Głosowanie prowadzimy 
według zasady: kto jest za, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od głosu. Wybór zostanie dokonany, 
jeżeli kandydat na daną funkcję uzyska zwykłą większość głosów, tzn. więcej głosów za aniżeli 
głosów przeciwnych. Głosy wstrzymujące nie będą brane pod uwagę.

Przystępując do wyboru przewodniczącego komisji, zwracam uwagę, że w przypadku 
zgłoszenia większej liczby kandydatów uzyskanie przez pierwszego w kolejności kan-
dydata zwykłej większości głosów spowoduje jego wybór na przewodniczącego komisji 
i głosowanie nad następnymi kandydaturami staje się bezprzedmiotowe.

Czy wyjaśnienie powyższych zasad głosowania jest dla państwa posłów wystarczają-
ce? Czy ktoś chciałby zadać jeszcze pytania i czy ktoś ma głos przeciw? Wątpliwości nie 
widzę, zatem przystępujemy do zgłaszania kandydatów. Proszę o zgłaszanie kandyda-
tur na przewodniczącego Komisji. Proszę bardzo, pan poseł Mariusz Błaszczak. 

Poseł Mariusz Błaszczak (PiS):
Tak. Dziękuję bardzo. Panie marszałku, szanowni państwo, chciałbym zgłosić kandy-
daturę pana posła Arkadiusza Czartoryskiego na stanowisko przewodniczącego Komisji 
do Spraw Kontroli Państwowej. Pan poseł Czartoryski pełnił tą funkcję w VI kadencji 
Sejmu. Myślę, że jest powszechnie znanym posłem, a więc ograniczę swoją rekomenda-
cję do tych słów.

Dziękuję.

Wicemarszałek Sejmu Marek Kuchciński:
Dziękuję bardzo. Czy pan poseł Czartoryski wyraża zgodę?

Poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS):
Tak. Wyrażam zgodę.

Wicemarszałek Sejmu Marek Kuchciński:
Dziękuję. Czy są jakieś inne zgłoszenia na przewodniczącego komisji? Nie widzę. Zamykam 
zatem listę. Jeżeli państwo nie będą mieli nic przeciwko temu, to proponuję przystąpić do 
wyboru przewodniczącego. Nie widzę głosów przeciwnych. W związku z tym proszę: 

Kto z państwa jest za wyborem pana Arkadiusza Czartoryskiego na przewodniczące-
go komisji, proszę podnieść rękę do góry.
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Sekretarz komisji Tadeusz Cieśluk:
Szesnaście głosów za.

Wicemarszałek Sejmu Marek Kuchciński: 
Dziękuję. 

Kto jest przeciw, proszę podnieść rękę do góry. Nie widzę. 
Kto wstrzymał się od głosu? Nie widzę.
Zatem informuję państwa, że przewodniczącym Komisji Kontroli Państwowej został 

wybrany pan poseł Arkadiusz Czartoryski. Gratuluję panu przewodniczącemu wyboru. 
Zapraszam tutaj, do prezydium komisji. 

Proszę państwa, przystąpimy zatem do wyboru zastępców przewodniczącego komisji. 
Chciałem państwa poinformować, że zgodnie z ustaleniami przedstawicieli klubów oraz 
ustaleniami podjętymi na Konwencie Seniorów Komisja do Spraw Kontroli Państwowej 
uznana jest za komisję małą, której prezydium oprócz przewodniczącego powinno sta-
nowić trzech wiceprzewodniczących. 

Czy ktoś z państwa miałby w tym momencie jakieś zdanie przeciwne, czy będzie zgo-
da na to, żebyśmy wybrali trzech wiceprzewodniczących lub troje wiceprzewodniczą-
cych? Nie widzę głosów, czyli rozumiem, że wybieramy trzech wiceprzewodniczących. 
Proszę o zgłaszanie kandydatów.

Proszę bardzo.

Poseł Andrzej Kania (PO):
Panie marszałku, szanowni państwo. Chciałbym zgłosić w imieniu Klubu Platformy 
Obywatelskiej panią poseł Teresę Piotrowską, posłankę IV, V i VI kadencji. Pani poseł 
od początku pracowała w Komisji do Spraw Kontroli Państwowej, a w kadencji ostat-
niej, VI, była wiceprzewodniczącą tej komisji, wcześniej – samorządowiec, wojewoda 
bydgoski, wiceprezes Urzędu Zamówień Publicznych. Myślę, że jest to osoba, która god-
nie będzie sprawowała funkcję zastępcy przewodniczącego Komisji do Spraw Kontroli 
Państwowej. Dlatego też zgłaszam w imieniu Klubu Platformy Obywatelskiej panią po-
seł Teresę Piotrowską na funkcję zastępcy przewodniczącego.

Dziękuję bardzo.

Wicemarszałek Sejmu Marek Kuchciński: 
Dziękuję panu posłowi. Czy pani poseł Teresa Piotrowska zgadza się kandydować?

Poseł Teresa Piotrowska (PO):
Tak. Wyrażam zgodę.

Wicemarszałek Sejmu Marek Kuchciński:
Dziękuję bardzo. Kto z państwa chciałby zgłosić kandydatury?

Proszę bardzo.

Poseł Zenon Durka (PO):
Panie marszałku, szanowni państwo, chciałem zgłosić w imieniu Klubu Platforma Oby-
watelska na wiceprzewodniczącego komisji pana Andrzeja Kanię. Pan Andrzej Kania 
był posłem VI kadencji, był członkiem właśnie tej Komisji oraz Komisji Infrastruktury, 
wcześniej był radnym kilku kadencji w Radzie Miejskiej w Ostrołęce, jest przedsiębior-
cą. Myślę, że będzie dobrze wypełniał swoje obowiązki w naszej Komisji.

Dziękuję bardzo. 

Wicemarszałek Sejmu Marek Kuchciński:
Dziękuję bardzo. Czy pan poseł Andrzej Kania zgadza się kandydować?

Poseł Andrzej Kania (PO):
Tak. Wyrażam zgodę.

Wicemarszałek Sejmu Marek Kuchciński:
Dziękuję bardzo. 

Proszę bardzo, pan poseł Czartoryski.
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Poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS):
Panie marszałku, szanowni państwo, chciałbym zgłosić w imieniu Klubu Prawo i Spra-
wiedliwość pana Mariusza Błaszczaka na funkcję wiceprzewodniczącego Komisji do 
Spraw Kontroli Państwowej. Pan poseł Mariusz Błaszczak jest powszechnie znanym 
parlamentarzystą nie tylko tej, ale i poprzedniej kadencji naszego parlamentu, tak że 
też nie będę bliżej kandydatury przedstawiał.

Wicemarszałek Sejmu Marek Kuchciński:
Dziękuję bardzo. Czy pan przewodniczący Mariusz Błaszczak zgadza się kandydować?

Poseł Mariusz Błaszczak (PiS):
Tak. Wyrażam zgodę.

Wicemarszałek Sejmu Marek Kuchciński:
Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś inne kandydatury, zgłoszenia, propozycje? Nie 
widzę.

Proszę państwa, w związku z tym, że zgłoszonych zostało troje kandydatów, propo-
nowałbym, byśmy dokonali wyboru wiceprzewodniczących w głosowaniu łącznym. Jest 
wakat trzech wiceprzewodniczących, troje kandydatów. Czy ktoś z państwa miałby inne 
zdanie? Jeżeli nie, to w takim razie przystąpmy do głosowania.

Kto z państwa posłów jest za wyborem pani Teresy Piotrowskiej, pana Andrzeja Kani 
i pana Mariusza Błaszczaka na wiceprzewodniczących Komisji Kontroli Państwowej?

Sekretarz komisji Tadeusz Cieśluk:
Piętnaście za.

Wicemarszałek Sejmu Marek Kuchciński:
Dziękuję. 

Kto jest przeciw? Proszę podnieść rękę do góry. Nie widzę.
Kto wstrzymał się od głosu? Także nie widzę.
Ogłaszam więc wyniki wyborów. Piętnastu posłów głosowało za wyborem państwa 

na wiceprzewodniczących, nie było głosów przeciwnych ani wstrzymujących się, a więc 
oficjalnie informuję, że wiceprzewodniczącymi Komisji Kontroli Państwowej zostali:
pani poseł Teresa Piotrowska, pan poseł Andrzej Kania i pan poseł Mariusz Błaszczak. 
Gratuluję wyboru i zamykam posiedzenie komisji.

Proszę państwa, jeszcze przewodniczący Komisji chciał zabrać głos. Proszę bardzo.

Przewodniczący poseł Arkadiusz Czartoryski (PiS):
Pan marszałek mnie po prostu tak zaskoczył, że nie zdążyłem podnieść ręki. Oczywi-
ście, chciałbym bardzo serdecznie, myślę nie tylko w swoim, ale w imieniu również wi-
ceprzewodniczących komisji, państwu podziękować za ten wybór, za zaufanie. Jutro 
spotka się prezydium komisji by zaplanować pracę Komisji. Ale już na tym posiedzeniu 
Sejmu spotkania Komisji nie będzie. Myślę, że na posiedzeniach Komisji nie będzie nud-
no, chociaż mała komisja, ale posłowie, którzy uczestniczyli w tej komisji pamiętają, 
że były emocje. Na tym polega spór parlamentarny, że emocje muszą być, natomiast 
przytłaczająca większość pracy była naprawdę bardzo zgodna i myślę, że taka też będzie 
w przyszłości.

Do miłego zobaczenia na kolejnym posiedzeniu. Dziękuję.


